



December 11, 2024

Renfrew, Ontario

Renfrew County Community Futures Development Corporation (RCCFDC) is thrilled to welcome Michèle Gagnon as the new Community Development Officer, starting January 6, 2025.



Michèle is a seasoned leader in community development, bringing extensive experience in program coordination, strategic partnership building, marketing and communications, and volunteer coordination and engagement. With 20 years in the non-profit sector, Michèle has a profound understanding of community development challenges and a strong commitment to finding solutions.

Fully bilingual, Michèle is particularly excited to engage with the Francophone community in Renfrew County.

Please join the Board and staff of RCCFDC in welcoming Michèle, who can be reached at michele.gagnon@rccfdc.org or 613-504-1002 starting January 6, 2025.

le 11 décembre 2024

Renfrew, Ontario

La société d'aide au développement des collectivités du comté de Renfrew (SADCCR) est ravie d'accueillir Michèle Gagnon en tant que nouvelle agente de développement communautaire, à partir du 6 janvier 2025.

Michèle est une leader chevronnée en développement communautaire, apportant une vaste expérience en coordination de programmes, en création de partenariats stratégiques, en marketing et communications, ainsi qu'en coordination et engagement des bénévoles. Avec 20 ans dans le secteur à but non lucratif, Michèle a une compréhension profonde des défis du développement communautaire et un engagement fort à trouver des solutions.

Parfaitemment bilingue, Michèle est particulièrement enthousiaste à l'idée de s'engager avec la communauté francophone du comté de Renfrew.

Joignez-vous au conseil d'administration et au personnel de la SADCCR pour accueillir Michèle, qui peut être contactée à michele.gagnon@rccfdc.org ou au 613-504-1002 à partir du 6 janvier 2025.